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Protokół nr IX/2019 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się 30 maja 2019 r. 

w godzinach 1300 – 1530  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek – Sekretarz Gminy Inowłódz 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

6. Pani Agnieszka Ciołak – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

7. Pani Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

8. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

9. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

10. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

11. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

12. Pan Dariusz Kuta – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Czerniewicach  

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2018 rok 

w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2019-2035. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie konwalidacji Uchwały Nr L/312/2018 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 27 września 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ponoszonej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez 

członków rodzin wielodzietnych. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Inowłódz do organu 

regulującego.  



2 

 

14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia i realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Inowłódz na lata 2019-2021. 

15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Inowłódz na lata 2019-2021. 

16. Informacja nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 w Gminie Inowłódz.  

17. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

20. Zamknięcie obrad IX sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Robert Pawłowski otworzył obrady IX sesji VIII 

kadencji, powitał wszystkich obecnych na sali oraz mieszkańców i internautów, którzy 

korzystają z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących 

przepisach z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

Nieobecni radni Małgorzata Małek i Piotr Krotosz usprawiedliwili swoją nieobecność.   

 

Ad. 3 

Pan Przewodniczący poinformował, iż od momentu wysłania zawiadomień o sesji wpłynęły do 

Biura Rady Gminy nowe dokumenty i w związku z tym wnioskuje o wprowadzenie do porządku 

obrad, w punkcie 16 „ Informacji nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 w Gminie 

Inowłódz”. Pan Wójt dodał, że również wnioskuje o wprowadzenie autopoprawką, w punkcie 

17 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu Państwa – Starosty 

Tomaszowskiego na podstawie umowy darowizny prawa własności nieruchomości położonej 

w obrębie Brzustów.  Pan Przewodniczący zaznaczył, iż po wprowadzeniu tych zmian 

w kolejnych punktach zmieni się numeracja na 18, 19, 20 i 21. Powyższe zmiany zostały 

poddane pod głosowanie i jednogłośnie przyjęte, wobec czego porządek obrad przedstawiał 

się następująco:  

4. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2018 rok 

w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2019-2035. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie konwalidacji Uchwały Nr L/312/2018 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 27 września 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 
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12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ponoszonej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

przez członków rodzin wielodzietnych. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Inowłódz do organu 

regulującego.  

14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia i realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Inowłódz na lata 2019-2021. 

15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Inowłódz na lata 2019-2021. 

16. Informacja nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 w Gminie Inowłódz.  

17. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu Państwa – 

Starosty Tomaszowskiego na podstawie umowy darowizny prawa własności 

nieruchomości położonej w obrębie Brzustów. 

18. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

19. Interpelacje i zapytania. 

20. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

21. Zamknięcie obrad IX sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 
Ad. 4  

Protokół z obrad VIII sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

• do Wójta Gminy Inowłódz zostały przekazane uchwały Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, które były procedowane w okresie między sesjami oraz protokół z obrad tejże 

komisji z dnia 14 maja br.; 

• pismo od Prezesa Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim, znak A-0130-5/19 

z dnia 21 maja 2019 r. zawierające dodatkowe wyjaśnienia Ministerstwa 

Sprawiedliwości odnośnie wyborów ławników na kadencję 2020-2023; 

• pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, znak WA-0031/III/76/2019 z dnia 

29 kwietnia 2019 r. przekazujące uchwałę Nr III/76/2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania 

Wójta Gminy Inowłódz z wykonania budżetu za 2018 rok; 

• pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak ZN-IV.414.32.2019 z dnia 

15 maja 2019 r. przekazujące kopię oświadczenia majątkowego Przewodniczącego 

Rady Gminy Inowłódz przedłożonego Wojewodzie Łódzkiemu; 

• Raport o stanie Gminy Inowłódz za rok 2018 (dokument ten radni otrzymali w dniu 

30.05.2019 r. celem zapoznania się z jego treścią). 

 

Kontynuując Pan Przewodniczący, poinformował, że we wtorki pełnił dyżury w Urzędzie Gminy 

Inowłódz w godz. 1530 - 1700. W okresie międzysesyjnym brał udział min. w uroczystych 

obchodach Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja a 19 maja uczestniczył w VI Rajdzie 

Rowerowym im. rotmistrza Pileckiego na trasie Inowłódz – Spała - Konewka. W dalszej 

kolejności pogratulował druhom z jednostki OSP Brzustów zajęcia I miejsca w Gminnych 
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Zawodach Sportowo-Pożarniczych. Gratulacje skierował również do druhów z jednostki 

OSP Królowa Wola na czele z Prezesem Jerzym Iskierką, którzy otrzymali prestiżową nagrodę 

„Floriany 2019”.  

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Mirosława Olas zapytała jaką działkę w Brzustowie Gmina Inowłódz nieodpłatnie 

nabyła do zasobów mienia komunalnego, gdzie się ta nieruchomość znajduje? 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że w drodze komunalizacji Gmina nabyła działkę, która 

stanowi drogę dojazdową do pól, znajdującą się na PGR w Spale.   

 

Ad. 7  

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódza za 2018 rok w zakresie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego przedstawił Pan Dariusz Kuta – Zastępca 

Komendanta Komisariatu Policji w Czerniewicach. Głos w dyskusji zabrał również radny 

Janusz Wilkowiecki, który przedstawił krótką prezentację przedstawiającą, jak w czasie 

weekendów kierowcy parkujący w Spale, nagminnie łamią przepisy ruchu drogowego.  

Pan Dariusz Kuta poprosił o przekazanie materiału Policji, tak by można było przeprowadzić 

postępowanie w sprawie popełnianych wykroczeń.  

Pan Przewodniczący zalecił radnemu Januszowi Wilkowieckiemu zakończenie prezentacji  

i przekazanie materiałów Policji oraz przypomniał o obowiązujących przepisach dotyczących 

ochrony danych osobowych.  

Radny Janusz Wilkowiecki zakończył prezentację i odrzekł, że przekaże materiał 

bezpośrednio na Policję.  

Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódza za 2018 rok w zakresie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.   

 

Ad. 8  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2019-2033. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 5 radnych głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej; Komisja Przestrzennego 

Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych.  

Uchwała Nr IX/54/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 9   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Zapytania do przedłożonego projektu uchwały złożyła radna Ewa Korzeniewska. Wyjaśnień 

udzielił Pan Wójt.  

Radny Marek Leszczyński wnioskował, by z kwoty 155 000,00 zł przeznaczonej na 

wyposażenie wnętrza świetlicy w Spale, zdjąć 20 000,00 zł i przeznaczyć je na wykonanie 

projektu modernizacji wnętrza budynku starej szkoły w Liciążnej. Podkreślił, iż, aby móc 

ubiegać się o jakiekolwiek środki zewnętrzne na tego typu zadania, niezbędne jest 

opracowanie projektu i środki te pozwoliłyby na rozpoczęcie prac nad nim.  

Pan Wójt odparł, że wolałby, aby tego typu zmiany były wcześniej omówione 

i przedyskutowane na komisjach. Jeżeli wiadomo, że według wstępnego kosztorysu 

wyposażenie świetlicy w Spale ma kosztować określoną kwotę, to po to zwiększa się środki 

na ten cel a radny jednocześnie w tym samym czasie proponuje ująć z tej kwoty i wprowadzić 

całkiem nowe zadanie, które nie było przewidziane ani w WPFie ani w planie budżetu. 

Przypomniał, że w przeszłości prowadzone były rozmowy na temat kolejności remontów 

wszystkich obiektów użyteczności publicznej i na pewno niedługo przyjdzie czas na świetlicę 

w Liciążnej, ale jeśli w takim trybie będą wprowadzane propozycje zmiany, to wszystkie 

dotychczasowe ustalenia zaczną się „rozchodzić”. Kolejne 2  obiekty już w jakimś stopniu są 

przygotowane do termomodernizacji, czyli szkoła w Brzustowie i ośrodek zdrowia w Inowłodzu, 

ponadto są inne obiekty użyteczności publicznej w gorszym stanie, niż świetlica wiejska 

w Liciążnej. Na koniec dodał, że chciałby, aby na spokojnie przedyskutować ten wniosek 

i w późniejszym czasie wrócić do niego. Poprosił, by na chwilę obecną zaakceptować zmiany 

w budżecie zaproponowane przez Panią Skarbnik.  

Radny Marek Leszczyński ponowił swój wniosek. 

Radna Ewa Korzeniewska powiedziała, że może się okazać iż te zaproponowane środki też 

nie wystarczą. Jeżeli już inwestycja jest na tym etapie, to należy zostawić te środki, a pieniędzy 

na projekt modernizacji świetlicy w Liciążnej poszukać w innych działach.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z radnych jest za wydzieleniem kwoty 20 000,00 zł  z kwoty 

155 000,00 zł proponowanych na wyposażenie świetlicy w Spale i przeznaczenie ich na 

projekt modernizacji świetlicy w Liciążnej.  

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem wniosku głosowało 2 radnych, przeciw 

głosowało 10 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny. Tabela głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wniosek radnego Marka Leszczyńskiego został 

odrzucony.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych do projektu uchwały.  

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 5 radnych głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

12 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny.   

Uchwała Nr IX/55/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych do projektu uchwały.  

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr IX/56/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 11  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie konwalidacji Uchwały Nr L/312/2018 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 27 września 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Gostyńska. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych do projektu uchwały. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr IX/57/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 12  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ponoszonej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez 

członków rodzin wielodzietnych. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Gostyńska. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych do projektu uchwały. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr IX/58/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 13  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Inowłódz do organu regulującego. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Jarosław Jopek. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych do projektu uchwały. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr IX/59/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5-cio minutową przerwę. Po przerwie obecnych było 13 radnych.  

 

Ad. 14  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia i realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Inowłódz na lata 2019-2021. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Szczepańska. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych do projektu uchwały. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr IX/60/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Inowłódz 

na lata 2019-2021. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Szczepańska. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych do projektu uchwały. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr IX/61/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 16 

Informacja nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 w Gminie Inowłódz. 

Powyższą informację omówiła Pani Iwona Szczepańska.  
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Informacja nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 w Gminie Inowłódz została 

przyjęta do aprobującej wiadomości Rady Gminy Inowłódz i stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Skarbu Państwa – Starosty 

Tomaszowskiego na podstawie umowy darowizny prawa własności nieruchomości położonej 

w obrębie Brzustów. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Gostyńska. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr IX/62/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

 

Posiedzenie opuściła radna Jolanta Bilska. Obecnych było 12 radnych.  

 

Ad. 18 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 17  do niniejszego protokołu.  

Do powyższej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 19  

Interpelacja i zapytania. 

Pisemnych interpelacji ani zapytań nie złożono. 

 

Ad. 20   

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1. Radny Piotr Gawęda wnioskował o wykoszenie pętli autobusowej za torami 

kolejowymi w Brzustowie. 

2. Radny Robert Pawłowski wnioskował o uzupełnienie ubytków w nawierzchni 

drogi na Stegnach w Królowej Woli (na wysokości posesji nr 179, 180, 181). 

3. Radny Piotr Kamiński poinformował, iż na posiedzeniu  Komisji Przestrzennego 

Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony Środowiska 

w dniu 28 maja 2019 r., zaopiniowano wnioski w sprawie: 

a) wydzierżawienia gruntu (15 m2) przy ul. Tamka w Inowłodzu - teren, którym jest 

zainteresowany wnioskodawca znajduje się pasie drogowym ul. Tamka w Inowłodzu. 

Na terenie tym, planuje on ustawienie konteneru handlowego do sezonowej sprzedaży 

lodów i gofrów. We wskazanej lokalizacji Komisja jednogłośnie, negatywnie zaopiniowała 

powyższy wniosek;  

b) wydzierżawienia gruntu (100 m2) na terenie OSIR w Inowłodzu - teren, o którego 

dzierżawę wystąpił zainteresowany znajduje się na obszarze OSIR w Inowłodzu 

(za parkingiem od ul. Tamka, w sąsiedztwie placu zabaw). Wnioskodawca wystąpił 

o dzierżawę 100 m2 gruntu na okres 10 lat, planuje na nim ustawienie pawilonu 

handlowego do sprzedaży lodów. We wniosku zainteresowany zwraca się także z prośbą 
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o wyrażenie zgody na wykonanie przyłącza energetycznego i wodnego 

oraz wybudowanie i wkopanie szamba ekologicznego. Komisja jednogłośnie, 

negatywnie zaopiniowała powyższy wniosek; 

c) zakupu lub najmu budynku gminnego znajdującego się na dz. nr 4/52 w Spale - 

wniosek dotyczy budynku, będącego własnością Gminy, który znajduje się w centrum 

Spały, w parku, przy fontannie, w sąsiedztwie kościoła. Budynek ten mieści się na 

działce gminnej nr 4/52, która jest w całości zagospodarowana jako park. Z wnioskiem 

o zakup lub najem wystąpił właściciel mieszkania znajdującego się naprzeciw budynku 

gminnego. Teren pod domem wraz z niewielkim fragmentem gruntu przyległego, nie jest 

geodezyjnie wydzielony, tak więc zostało wysłane zapytanie ofertowe w celu podziału, 

wydzielenia działki i otoczenia tego budynku. Komisja jednogłośnie zadecydowała, że na 

chwilę obecną nieruchomość nie jest przedmiotem najmu ani sprzedaży, ponieważ trwa 

procedura wyceny jej wartości i wydzielenia gruntu.  

d) zakupu działki gminnej nr 121 o pow. 0,2481 ha w Inowłodzu - przedmiotowa 

nieruchomość stanowi własność Gminy Inowłódz. Położona jest przy drodze do Królowej 

Woli, w pobliżu cmentarza żydowskiego, w bezpośrednim sąsiedztwie kopalni CRUSIL 

w Inowłodzu. Powierzchnia działki wynosi 25 arów. Członkowie Komisji ustalili, 

że zaopiniują powyższy wniosek po dokonaniu wizji w terenie (na kolejnym 

posiedzeniu); 

e) opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu sołectwa Poświętne – wniosek dotyczy terenów zlokalizowanych 

w lesie pomiędzy Poświętnym a Królową Wolą. W ewidencji gruntów działki 

sklasyfikowane są jako tereny leśne, zaś w studium tereny te przeznaczone są na cele 

mieszkaniowe. Wniosek podpisało 13 właścicieli działek. Komisja jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek; 

f) zakupu gruntu z nieruchomości gminnych położonych w obrębie Inowłódz: 

• z działki nr 1369 powierzchni ok. 0,3346 ha - Członkowie Komisji ustalili, 

że zaopiniują powyższy wniosek po dokonaniu wizji w terenie (na kolejnym 

posiedzeniu).  

• z działki nr 1390 powierzchni ok. 0,4294 ha - Członkowie Komisji ustalili, 

że zaopiniują powyższy wniosek po dokonaniu wizji w terenie (na kolejnym 

posiedzeniu); 

g) przedłużenia dzierżawy na okres kolejnych 5 lat powierzchni 400 m2 z działki 

nr 1412/4 w Inowłodzu - z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy wystąpił obecny 

dzierżawca tego terenu,  po tym jak w dniu 3 maja br. w pożarze spłonął obiekt 

gastronomiczny, który miał zostać uruchomiony przed sezonem letnim w 2019 r. 

Wnioskodawca planuje na dzierżawionym terenie ponownie uruchomić obiekt 

gastronomiczny, jednak w związku z dużymi nakładami finansowymi i krótkim, 

dotychczasowym okresem dzierżawy (3-letnim), chciałby, aby umowa dzierżawy była 

przedłużona na dodatkowe 5 lat. Poprzedni budynek miał wykonane przyłącze 

energetyczne i szambo ekologiczne. Obecnie trwają prace nad opracowaniem koncepcji 

zagospodarowania terenu OSiR w Inowłodzu, dlatego też Komisja wnioskuje 

o uzupełnienie złożonego wniosku i dookreślenie jakiego typu budowa zostanie 

umiejscowiona w miejsce tej, która spłonęła. Do czasu otrzymania odpowiedzi Komisja 

wstrzymuje się od zaopiniowania wniosku.  

4. Radny Marek Leszczyński doprecyzował zapytanie o przeprowadzenie procedury 

wywłaszczeniowej na ostatnim odcinku jednej z dróg w Liciążnej, pytając dlaczego 

można zrobić projekt na odcinek 500 metrów drogi, a dlaczego nie można zrobić 
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projektu dla odcinka 20 metrów drogi? Dodał, że jeżeli nie uda się w miarę szybko 

przeprowadzić procedury wywłaszczeniowej, jeśli chodzi o ten odcinek drogi 

blokujący przejazd ostatnim mieszkańcom w miejscowości Liciążna to wnioskuje 

o przeprowadzenie konserwacji i udrożnienie drogi gminnej w dzielnicy Bałuty od 

osady Lasów Państwowych (znajdującej się przy drodze wojewódzkiej) w stronę 

leśniczówki, do ostatniej posesji w tej dzielnicy; 

5. Radny Roman Rodakowski: 

• zwrócił uwagę na zły stan wody w wodociągu w Spale (na osiedlu za mostem, 

od strony osiedla PGR), 

• wnioskował o zabezpieczenie studzienki na osiedlu PGR w Spale (w celu 

wskazania położenia studzienki należy się skontaktować z radnym), 

• wnioskował o uzupełnienie ubytku w nawierzchni mostu na Pilicy w Spale, 

• wnioskował o zwrócenie uwagi na tonaż pojazdów, które przejeżdżają przez most 

w Spale, ponieważ wielu kierowców nie stosuje się do obowiązującego 

ograniczenia; 

6. Radny Janusz Wilkowiecki: 

• zasugerował ustawienie, przy wjeździe na most w Spale zapór 

uniemożliwiających wjazd samochodów ciężarowych w kształcie litery „S”, 

• wnioskował o informację nt. realizacji swojego wniosku w sprawie oznaczenia 

przejścia dla pieszych między drogą  wiodącą z grobli na chodnik dla pieszych 

w Spale, 

• zapytał, czy będąc szefem stowarzyszenia, może jako radny ubiegać się 

o dotację dla swojej organizacji z gminy?  

7. Radna Jolanta Bilska zapytała, kto jest odpowiedzialny za uprzątnięcie piasku 

i kamieni, które pojawiają się po obfitych opadach deszczu na połączeniu drogi 

powiatowej (od strony Brzustowa) z drogą wojewódzką w Inowłodzu?  

8. Radna Monika Drużdż poinformowała, że złoży wniosek w formie pisemnej 

w sprawie naprawy chodnika w Brzustowie, ponieważ po sezonie zimowym miała 

być wykonana jego naprawa i do chwili obecnej nic w tej kwestii nie zostało 

zrobione.  

9. Radna Mirosława Olas: 

• wnioskowała o wykoszenie terenu położonego za budynkiem starego sklepu 

a dawną mleczarnią w Brzustowie, 

• zapytała, co z dodatkowym przystankiem „na żądanie”, który miał się znaleźć 

w Brzustowie, bo do chwili obecnej go nie ma; 

10. Radny Zbigniew Niemiec zapytał: 

• czy był już zrobiony przegląd tablic informacyjnych i obwieszczeniowych na 

terenie Gminy Inowłódz?  

• kiedy zostanie ustawiona tablica ogłoszeniowa przy drodze na Dąbrowę?  

Pan Wójt odparł, iż wszystkie wnioski wynotował na etapie komisji i przystąpiono już do ich 

realizacji, bo większość z nich jest możliwa do wykonania od zaraz. Następnie poinformował, 

że wykonano przegląd dróg po okresie intensywnych opadów i w wielu miejscach jest potrzeba 

pilnych prac remontowych w zakresie uzupełnienia nawierzchni asfaltowych, zwłaszcza na 

starszych drogach. Prace mają się rozpocząć na początku czerwca br. Dodał też, iż ta prawie 

tropikalna pogoda sprawiła, że są bardzo zarośnięte pobocza przy wszystkich drogach. Drogi 

powiatowe mają rozpocząć wykaszanie jeszcze z końcem maja, na drogach gminnych prace 

rozpoczną się na początku czerwca. Trochę gorzej wygląda sytuacja na drogach 

wojewódzkich, bo trzeba zaczekać jeszcze około 2 tygodni, do rozstrzygnięcia przetargów. 
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Podsumowując poinformował, że prawie wszystkie wnioski, które zostały złożone, po wstępnej 

analizie są możliwe do realizacji i niezwłocznie będą realizowane.    

11. Radny Arkadiusz Łon: 

• przychylił się do wniosku radnego Marka Leszczyńskiego, wnioskując, aby przy 

planowaniu kolejnych zmian w budżecie uwzględnić potrzebę opracowania 

projektu dla świetlicy w Liciążnej, 

• wnioskował o przedłużenie chodnika w stronę ul. Wolskiej w Inowłodzu pod 

górę, tak by można się było nim bezpiecznie przemieszczać, min. dzieci 

do szkoły; 

12. Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o ustawienie znaku z ograniczeniem 

tonażu, przy wjeździe na ścieżkę z kostki brukowej w Spale, za stawem, gdyż 

powstają tam budynki mieszkalne i przemieszcza się ciężki sprzęt budowalny, 

który może uszkodzić nawierzchnię z kostki brukowej na pasażu (poza tym 

dojazd jest możliwy również z drugiej strony, bez konieczności przejeżdżana 

przez pasaż).  

13. Pani Jadwiga Warczyk: 

• zapytała, czy jest już kupiona druga pompa do zapasowej studni w hydroforni 

w Brzustowie? 

• wnioskowała o bieżące informowanie sołtysów i radnych o projektach 

zewnętrznych w ramach, których można uzyskać dofinansowanie,                          

np. dla sołectw w ramach Budżetu Obywatelskiego Województwa Łódzkiego, 

• wnioskowała, by na bieżąco śledzić terminarz wydarzeń kulturalnych 

w regionie (np. I Kongres Kobiet Kół Gospodyń Wiejskich w Opocznie, 

Ogólnopolski Przegląd Dziecięcych i Młodzieżowych Zespołów 

Folklorystycznych), tak by umożliwić wzięcie w nich udziału.  

 

Na koniec zabrał głos Pan Wójt, który odniósł się do wypowiedzi Pani Jadwigi Warczyk. 

Następnie zaprosił radnych do udziału w Gminnych Obchodach Dnia Dziecka, które odbędą 

się 3 czerwca na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowłodzu. Poinformował, iż 22 czerwca 

odbędzie się tradycyjne otwarcie sezonu turystycznego oraz impreza połączona z Nocą 

Świętojańską i zaprosił mieszkańców do wzięcia w niej udziału. Pogratulował także strażakom 

z OSP Królowa Wola, którzy zdobyli nagrodę na strażackiej ogólnopolskiej gali „FLORIANY”.   

 

Radna Mirosława Olas podziękowała za sfinalizowanie sprawy odzyskania gruntu po byłej 

mleczarni w Brzustowie.   

 

Ad.  21 

Pan Przewodniczący zamknął obrady IX sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz o godzinie 

1530.       

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Robert Pawłowski 
 

Protokołowała:   

Małgorzata Mierzwa 

 

Zgodnie z art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U z 2019 r. poz. 506) 
nagranie z sesji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Inowłódz oraz na stronie internetowej Gminy 
Inowłódz.  


